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10 tysięcy pytań – z takim stanem konta internetowego kończy kadencję Bogdan Ficek burmistrz Cieszyna.
Kilka lat temu wprowadziłem taką metodę komunikacji z mieszkańcami – mówi Ficek - każdy, kto chciał
mógł mi zadać pytanie przez internet. Na początku rzadko – z czasem jednak pytań dziennie pojawiało się
już kilka dziennie.
 

POSŁUCHAJ
 
Pytania częśto były bardzo szczegółowe, ale nie brakowało osobistych – dodaje Ficek.

 
POSŁUCHAJ
 
 
Dzisiaj (13 XII) po południu na sesji Rady Miejskiej ślubowanie złoży nowy burmistrz Cieszyna – Mieczysław Szczurek.

 
Jan Bacza
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